



DE CHARVILLE FRÈRES

COGNAC

#白兰地的黄金时代
格兰德香槟-干邑酒
特别旧的单身公寓



这种干邑是由**格兰德香槟**制成的。这种独特的风土，是质量的保证，是由单一的地产生产（从一个单一的酿酒师）加强。这是一个微妙的平衡，使它独家和真实。

非常特别 (VS) 是由不同年份的白兰地混合而成，其中最年轻的白兰地在橡木桶里至少泡了2年。这是一种新鲜而坦率的干邑，水果的芳香与混合世界相结合。

This Cognac is made from **Grande Champagne**, 1er Cru de Cognac. This unique terroir, who is a guarantee of quality, is enhanced by the **Single Estate** production (from a single winemaker). It is a subtle balance that makes it exclusive and authentic.

The **Very Special (VS)** is a blend of Cognacs of different ages, the youngest of which has spent at least 2 years in oak barrels. It is a fresh and frank Cognac, with fruit aromas that combine with the world of mixology.

40%	Alc.	40%
在法国橡木桶中存放2至5年桶	Maturing	2 to 5 years in French oak barrels
纯金	Colour	Clear gold
香浓清新 调色板：柠檬，薄荷的味道 还有香草。	Aromas	Powerful and fresh aromatic palette: notes of lemon, mint and vanilla.
干而直，充满了 直截了当的攻击之后。爆炸性和强烈的味道 香草和新鲜水果的味道	Tasting	Dry and straight that fills the mouth after a frank attack. Explosive and intense flavours of vanilla and fresh fruit.